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Ministrul Economiei vrea sa schimbe firmele care selecteaza managerii companiilor

de stat

Modul în care sunt stabiliți managerii care conduc companiile statului  nu are nicio legatura cu

normalitatea, existând doar doua firme care vin  și spun cine este bun sa fie manager, a declarat ministrul

Ministrul  Economiei, Digitalizarii, Antreprenoriatului și Turismului, Radu Miruța.

'Exista ordonanța aceea a managementului corporatist, care presupune  contractarea unei firme de head hunting,

care face o selecție și  stabilește cine sunt managerii extraordinari de buni care sa conduca  aceste companii ale

statului. Cum Dumnezeu se întâmpla, rezultatul  acestor firme de selecție este o lista foarte scurta de politicieni?

Din  tot spectrul de oameni cu pricepere management din România, din firma  asta rezulta doar politicieni? E o

prefacatorie a acestei selecții,  n-are nicio legatura cu normalitatea', a spus Radu Miruța, la Digi 24.

Ministrul Economiei a dat exemplul unor directorii de companii de stat  care câștiga 53.000 de lei pe luna,

precizând ca sunt salarii de 50.000  de lei fara criterii de performanța. În plus, între criteriile de  performanța

pentru contractele de astazi este menționat faptul sa nu  întârzie la serviciu. Asta este bifa pentru criteriul de

performanța.

'Pentru situațiile în care acești oameni sunt directori acolo, în urma  unui 'concurs', între ghilimele, din punctul meu

de vedere, eu nu am  posibilitatea sa fac ceva. Singurul lucru pe care îl pot face este în  doi pași: sa propun noi

criterii de performanța, și asta fac în aceste  zile, dupa care sa fie o evaluare în baza criteriilor noi de  performanța',

a spus ministrul Economiei.

'Însa mi-am dat seama ca eu trebuie sa controlez un instrument, ca  degeaba opresc o procedura daca firmele care îi

selecteaza pe urmatorii  sunt aceleași. Sunt doua firme în Ministerul Economiei, doar doua, care  vin și spun cine

este bun sa fie manager, vreau sa fie 20-25, care sa se  duca pe piața și sa gaseasca niște oameni care sa vina și sa

îmi spuna  ca poate vor 10.000 de euro, 15.000 de euro. Și sunt dispus sa primeasca  suma asta de bani, daca cu

adevarat ei conduc o companie a statului, în  interesul statului român', a spus Radu Miruța.

Potrivit ministrului Economiei, românii nu simt nimic din bogația pe  care statul o are, pentru ca bogația asta se

filtreaza undeva la nivel  politic, neajungând sa se faca simțita în viața oamenilor. 'Acesta e un  paradox pe care

vreau sa-l opresc, indiferent cât de tare supara lucrul  asta, pentru ca cei care trebuie sa plece nu sunt niște sfinți

coborâți  din catapeteasma bisericii, ci sunt niște oameni cu foarte multe  conexiuni politice la cel mai înalt nivel,

care au ajuns acolo cu  încuviințarea nivelului înalt politic', a subliniat ministrul.

page 1 / 1


